

JIT SENG CHEN is a third year Bachelor of Mathematics, Honours Actuarial Science co-operative education student at the University of Waterloo. Jit Seng completed his second co-op work term at KPMG LLP Canada.

When looking at Jit Seng Chen's resume, his commitment to his University of Waterloo community is very obvious. He is always eager to offer assistance to other co-op peers, to ensure that they are prepared to compete for co-op jobs. During his first work experience at KPMG, Chen demonstrated initiative by designing and implementing a system to analyze insurance data, thereby saving the company considerable money – all on his 'spare' time. He has balanced studies, work and volunteer commitments, while passing three actuarial exams and maintaining an exceptional 96% overall academic average. For Chen, "co-op has been a very rich and rewarding experience that has enhanced his career development, academic experience and personal growth in many ways that he never expected."

L'engagement Jit Seng Chen envers la communauté universitaire de Waterloo saute aux yeux lorsqu'on lit son curriculum vitae. Celui-ci est toujours prêt à apporter assistance à ses pairs du régime coopératif et à s'assurer qu'ils sont prêts à faire face à la compétition pour l'obtention de stages coop. Au cours de son premier stage chez KPMG, Jit Seng Chen a démontré son sens de l'initiative en développant et en mettant sur pied un système d'analyse des données sur les assurances qui a permis à la compagnie de sauver énormément d'argent, le tout durant ses temps « libres ». Il est parvenu à jongler études, travail et vie communautaire, tout en réussissant trois examens d'actuariat et en maintenant un impressionnante moyenne générale de 96 %. Jit Seng Chen affirme que « son expérience coop a été d'une grande richesse et lui a permis de mieux se préparer pour ses futures activités professionnelles, de mieux intégrer son parcours académique et de vivre une croissance personnelle. »



Left from right: Linda Hart, CAFCE President Elect, Jit Seng Chen, CSOTY (2005), Michelle Benjamin, Chair, CAFCE Co-op Student of the Year (2005) Committee.